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Z A P I S N IK 

 

15. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 25. listopada 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Jozo Bogdanović, Kristina Čamagajevac, 

Zdravko Ćorić, Dubravko Kučinac, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, 

Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković, Tihomir Tomić,  Miroslav 

Šmit, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Ivana Bagarić  i Marijan Mandić. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver 

Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za 

komunalne i stambene djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Vesna Vujaklija, predstavnica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Ines Brezovac, novinarka HRV-a, Lidija Aničić, 

novinarka Glasa Slavonije, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info, Antun 

Katalenić.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 14 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Izvješće Mandatne komisije. 

 2. Usvajanje zapisnika 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

  3. Aktualni sat. 

 4. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Valpova i zamjenika gradonačelnika  

     za razdoblje siječanj-lipanj 2018. godine. 

 5. Izvješće o izvršenju Proračuna Grada Valpova za I - VI mjesec 2018. godine. 
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   6. Prijedlozi: 

       a) II Izmjene i dopune Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu, 

       b) Odluke o izmjeni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Valpova 

           za 2018. godinu, 

       c) Odluke o dugoročnom zaduživanju Grada Valpova u 2018. godini. 

   7. Prijedlog Operativnog programa radova na održavanju pješačkih površina, 

       gradskih i nerazvrstanih cesta u zimskom razdoblju 2018./2019. godine. 

   8. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju kandidata za suce porotnike Općinskog 

       Suda u Osijeku, suda za mladež Županijskog suda u Osijeku. 

   9. Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenika Dječjeg Gradskog vijeća 

       Grada Valpova. 

 10. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE 

 

 Vitomir Matoković - Mandatna komisija je na svojoj 3. sjednici, održanoj 25. 

listopada 2018. godine razmatrala predloženi zahtjev Kristine Čamagajevac za nastavljanjem 

obnašanja dužnosti vijećnice Gradskog vijeća Grada Valpova i utvrđivanje stavljanja 

mandata u mirovanje vijećnice Gradskog vijeća Grada Valpova i početak obnašanja dužnosti 

zamjenika vijećnice Gradskog vijeća Grada Valpova, usvojila ih jednoglasno, te predlaže 

Gradskom vijeću da ih usvoji u predloženom tekstu. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovo Izvješće. 

 

Predsjednik poziva vijećnicu Kristinu Čamagajevac da položi prisegu. Pročitao je 

tekst svečane prisege, a vijećnica Kristina Čamagajevac je s riječju „PRISEŽEM“ i potpisom 

položila prisegu. 

 

 Vijećnik Stanislav Milošević je došao na sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 15 

vijećnika. 

 

TOČKA 2. USVAJANJE ZAPISNIKA 14. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 

14. sjednice jednoglasno usvojen (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 3. AKTUALNI SAT 

 

Dejan Pisačić 

- u Statutu Grada Valpova čl. 22., vijećnik ima pravo gradonačelniku, tajniku Grada i 

pročelnicima koji rukovode upravnim tijelima Grada, postavljati pitanja koja se odnose na 

njihov rad ili na poslove iz njihovog djelokruga. Također, prema Poslovniku o radu Gradskog 

vijeća u čl. 55. i čl. 56. stoji, da vijećnici imaju pravo postavljati pitanja gradonačelniku ili 

pročelnicima pojedinih upravnih odjela, te da odgovor moraju dobiti najkasnije s 

materijalima iduće sjednice, tako piše u Statutu, Poslovniku najvišeg predstavničkog tijela 

ovoga grada, odnosno Gradskog vijeća. Na prošloj 14. sjednici Gradskog vijeća, kako to piše 

u zapisniku koji smo maloprije usvojili, s kojeg također postoji fonogram, rečeno je, da ćemo  



-  3  - 

 

odgovore na pitanja vijećnika: Dubravka Kučinca, Marka Tomokovića, Zdravka Ćorića, 

Stanislava Miloševića i Ivane Bagarić dobiti pisanim putem, iako kako piše u Poslovniku za 

to niste dali potrebno obrazloženje, danas kada smo stigli ovdje na sjednicu Gradskog vijeća 

dočekali su nas odgovori na postavljena pitanja, iako u Poslovniku gradonačelniče piše, da 

bude najkasnije s materijalima za iduću sjednicu. Gradski vijećnicu su izabrani od strane 

istih ljudi, kao što je izabran i gradonačelnik, dakle od građana Grada Valpova, i čini mi se 

da zaslužuju da se prema njima tako i odnosi, ignoriranje vijećničkih pitanja, Poslovnika o 

radu Gradskog vijeća Grada Valpova, te Statuta Grada Valpova nije prvi puta u ovih godinu 

i po dana, i od vas molim, nije prvi puta, ali da onda danas bude posljednji puta. Ukoliko se 

ovakva situacija ponovi, a nadam se da neće, jer pred nama je aktualni sat u roku od nekoliko 

minuta, bit ću prisiljen kao predsjednik ovog Gradskog vijeća proslijediti ovaj problem na 

postupanje nadležnom Ministarstvu uprave RH, jer je to jednostavno kršenje Poslovnika i 

Statuta ovoga grada. Ja shvaćam da je bilo možda gužve, problema, neki se još nisu snašli, 

ali zapravo mislim, da nakon godinu i po dana obavljanja posla kojeg se obavlja ovdje, 

zapravo to više nema smisla, i ja vas još jednom s ove govornice molim, da se takvo što više 

ne dogodi.  

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Marko Tomoković 

- želio bih obavijestiti medije i vijećnike o svoje dvije inicijative, imam inicijativu za 

smanjenje poreza na korištenje javnih površina, imam informaciju, a što je i pročelnik 

potvrdio, 10 kn po m2 je porez mjesečno, dolazimo do toga, da objekt koji ima 90 kvadrata 

plaća 7.200 kn najamnine, i uz tih 7.200 kn najamnine plaća još 4.500 kn poreza, što osobno 

smatram da je previše, i predlažem Gradskom vijeću, da na sljedećoj sjednici donese odluku o 

tome da se to smanji za 50%. Imao sam i prijedlog za otvaranje azila u Gradu Valpovu, i 

nadam se da će to proći, iako mi je gradonačelnik prije sjednice rekao kako je to skupo, ja se 

nadam da ćemo zajednički pronaći neko rješenje za to, i da ćemo otvoriti azil u Gradu 

Valpovu, pa vas molim da svi razmislite o tome i pozivam na dijalog, da se svi vijećnici skupe 

na sastanku,  gradonačelniče osobno vi da sazovete takav sastanak, da pozovete sve vijećnike, 

i da dođemo i zajedno razgovaramo o cjelokupnoj problematici i o stvarima koje muče 

građane Grada Valpova i naravno o našim prijedlozima?   

 

Miroslav Šmit 

- imam dva pitanja, imao sam upit od stanara zgrade na Vijencu Hrvatske Republike, to su 

one zgrade sa masovnim brojem stanova, na koji način oni mogu, da li inicijativa, da li Grad 

može nešto učiniti u vezi energetske učinkovitosti, da te zgrade polako dobiju svoj oblik, 

vidjeli su u Belišću da se to nešto radi po upravnim zgradama, da li se može nešto po tom 

pitanju učiniti, ako ne, tko treba inicijativu pokrenuti prema državi eventualno, da se to počne 

raditi, ne bi bilo to loše. Drugo pitanje, gradonačelniče ne znam, da li ste možda razmišljali o 

dislociranju svoga ureda na trg, staru gradsku vijećnicu, ja sam to svojevremeno predlagao, 

ako bi se to ostvarilo, konačno bi onda Grad imao reprezentativnu zgradu, gdje bi dolazile 

strane delegacije na samom trgu, kada smo onako lijepo uredili crkvu, vidim da se uređuje i 

župni dvor, vidim da je i vanjska fasada stare gradske vijećnice uređena, možda ne bi bilo 

loše razmišljati, da se eventualno ako ne sada, za iduću fiskalnu godinu predvide sredstva, da 

se i unutrašnjost uredi stare gradske vijećnice, i da gradonačelnik ima svoj ured tamo. Ja 

mislim da će s ovim prijedlogom ili pitanjem biti zadovoljan i moj kolega Ćorić, postavljajući 

3-4 puta već pitanje, da predsjednik Gradskog vijeća dobije svoj prostor, dobra prilika, ako 

se gradonačelnik preseli na trg, da i predsjednik Gradskog vijeća dobije svoj prostor? 

 

Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje je vezano uz program Fasep, radi se o 
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najvrjednijem programu u Gradu Valpovu, odnosno Valpovštini, vrijedan 272 mil. kn, s 

obzirom da je došao u određene probleme, da danas mediji pišu dosta o tome programu, da je 

čak bilo jedno vrijeme upitno da li će se realizirati ili neće, s obzirom da ima inicijativa, da je 

Belišće zainteresirano da preuzme taj projekt, a znamo da je taj projekt pripao Valpovu, 

odnosno tvrtki Dvorac, znamo da je bivši direktor to uspješno i kvalitetno pripremao i radio, i 

došli smo u situaciju da nas je direktor napustio, pa je došla direktorica koja to nije odredila, 

zatim smo i bez nje ostali, pa me sada zanima kakvi su problemi i kakva je daljnja sudbina 

toga projekta, i da li je direktor Dvorca napokon riješen. Drugo pitanje je vezano uz Ljeto 

valpovačko, s obzirom da je Grad Valpovo bio najveći sponzor te kulturne manifestacije, a ja 

sam se zadnji puta osvrnuo u vezi sponzorstva, kritički sam se bio osvrnuo prema nekim 

ugostiteljima koji nisu sudjelovali, ne sa malim sredstvima, ni sa kakvim sredstvima, s 

obzirom da su jedan dio interesno vezani na trgu baš što se toga tiče, imaju mogućnosti 

znatne zarade određenih sredstava, s obzirom da su dva ugostitelja izvan grada, jedan sa 

43.000 kn i jedan sa 8.000 kn direktno reprezentacija uprihodili, a nisu sudjelovali ni ovi ni 

oni na trgu, ispada da je to nekorektno prema svim drugim sponzorima koji uistinu nisu imali 

od te manifestacije, osim kao i svi obični građani koristi, pa me zanima da li će gradonačelnik 

nešto poduzeti, da se ta situacija promjeni, odnosno da Grad Valpovo sa manjim udjelom 

bude sponzor, a da dođe iz drugih izvora interesnih više sredstava. Molio bih medije neke koji 

su pisali krivo, da pročitaju današnje izvješće, zapisnik o onome što sam ja rekao i da ne bude 

drugi puta pogrešno interpretirano, jer to nije pošteno, da ono što sam izrekao, da se o tome 

piše, a ne ono što nisam rekao, ja nisam uopće rekao što se tiče da trebaju više sufinancirati 

kada nisu ni kune dali, nisam rekao isto tako, da treba maknuti terase sa centra, to uopće 

nisam rekao, nego sam rekao da treba razmisliti, da dio zbivanja ako nađemo sponzore koji 

će sufinancirati, da idemo premjestiti dio zbivanja kod njih interesnih, pa da njih 

promoviramo, to sam rekao?     

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo pitanje odnosi se na uređenje stare gradske jezgre i preostalog 

dijela derutnih građevina na području Grada Valpova, vidimo da se po tom pitanju ništa nije 

poduzelo, pogotovo ovi objekti koji su pred rušenjem, neki su se već i srušili, na nekima tu iza 

dvorca je već naraslo i drveće, i što se tiče obnove starog hotela, stalno aktualiziramo, 

međutim ništa se ne pokreće, pa me zanima u kojim su fazama sanacija tih postojećih 

objekata i rekonstrukcija i rješavanje pitanja vlasništva ovih preostalih dijela stare gradske 

jezgre, odnosno ovih derutnih građevina. Drugo pitanje odnosi se na stanje gospodarstva u 

Gradu Valpovu, šta se ustvari poduzima po pitanju razvoja gospodarstva, jer vidimo da i ovi 

postojeći gospodarski subjekti ustvari zapadaju u teškoće i smanjuju broj zaposlenih, vrlo 

interesantne stvari objavio je HRV, da to ne prepričavam. Povećava se broj zaposlenih na 

Zavodu za zapošljavanje, povećava se broj iseljenja, a smanjuje broj zaposlenih u 

gospodarstvu Grada Valpova, pa me zanima šta aktualna vlast poduzima po pitanju razvoja 

gospodarstva, budući da imamo gospodarske zone na području Grada Valpova koje zjape 

prazne, i iz izvješća gradonačelnika smo vidjeli, da i oni poduzetnici koji su imali nekakve 

predugovore i ugovore o realizaciji jednog dijela svoje proizvodnje na području Grada 

Valpova su od toga odustali? 

 

Jozo Piškorjanac 

- imam dva pitanja, prvo pitanje za gradonačelnika, ali i za direktora Urbanizma, kao što 

znamo, najveća investicija koja se u ovom trenutku izvodi u Gradu Valpovu je cesta do 

groblja u Harkanovcima u vrijednosti oko 2 mil. kn, pa me zanima, s obzirom da radovi 

dobro napreduju, do kojeg vremena se misli to završiti, u kojim rokovima, i u kojoj je to sada 

fazi, naravno sa onim partnerom koji već Urbanizam ima, sa Graviom, kako to sve 

funkcionira. Drugo pitanje, više puta sam na ovoj sjednici to postavljao, predlagao, danas 

raspravljamo o rebalansu, moje je pitanje i prijedlog gradonačelniče, ako je moguće, da se 
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uvrsti Starovalpovački put u sljedećem proračunu, da se on konačno kvalitetno uredi, ne 

samo zbog onih ljudi koji tamo žive, i firme Rezač koja je od iznimnog značaja u Gradu 

Valpovu, koja je platila sve svoje obveze koje su se tražile kada je taj objekt i rađen, nego da 

se u nekakvoj bliskoj budućnosti taj put kvalitetno sa asfaltom spoji prema Belišću, i vjerujte 

mi, da bi dobar dio teretnog prometa išao tim putem, i rasteretile bi se ovdje naše ulice? 

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, već sam se javljao za ovom govornicom nekoliko puta 

u svezi sa odvodnjom za Nard, budući da je ovih dana objavljeno da je Agencija za plaćanje u 

poljoprivredi produžila rok za predaju dokumentacije na 17. studeni, pitam, da li smo moguće 

aplicirali na tom projektu za ovo pitanje Narda, to je jedan od elemenata koji tvori 

poboljšanje životnih uvjeta ljudi, i bilo bi dobro da budemo strašno uporni kod svakog od tih 

projekata koji se u međuvremenu budu pojavljivali, budući da nije Nard kao lokacija u ovom 

velikom projektu. I drugo, budući da se nalazimo u fazi realizacije odluke o načinu pružanja 

javnih usluga prikupljanja komunalnog otpada, zanima me koliko smo se odmakli do sada, jer 

kraj je godine, dali smo si neke rokove, vidim čipiranje nije završeno, neke stvari se 

vjerojatno događaju i odgađaju s opravdanim razlogom, bilo bi dobro da znamo, da li se radi 

o nekom problemu koji je subjektivne naravi, ili se radi o nečemu što bi trebalo opravdati, ali 

mislim da bi trebali svakako imati priključak u pogledu realizacije toga projekta, jer držim da 

je on ipak jedan veliki iskorak prema europskim stečevinama zbrinjavanja otpada?  

 

Dubravko Kučinac 

- nisam danas planirao postaviti pitanje, ali s obzirom  da sam dobio odgovor na postavljeno 

svoje pitanje od prošlog Gradskog vijeća, kako je rekao i predsjednik Gradskog vijeća, 

stvarno ne znam kako mi gradski vijećnici da radimo, dobijemo odgovore na jedno delikatno 

pitanje koje tražimo već mjesecima, dobijemo odgovor 5 minuta prije početka sjednice, sada 

bi mi trebali nešto konstruktivno predlagati ili o tome govoriti. S tim odgovorom što sam ga 

ovako letimično pogledao pismenim, nisam nikako zadovoljan, moje pitanje je bilo „da li 

projekt kasni“, iz ovog se vidi u kojoj je fazi, koja projektna dokumentacija, mi koji nismo u 

tom projektu, ne znamo, da li te faze u vremenskim rokovima zadovoljavaju, i pogotovo što 

sam danas pročitao na Valpovštini info, sa sjednice Gradskog vijeća Grada Belišća dvije 

rečenice koje su me posebno zabrinule, volio bih ovdje postaviti vam pitanja, ovo je mali uvod 

vezano za to, i u ovom odgovoru što ste nam dali, rekli ste kako treba zaposliti dodatne ljude, 

ako ćemo gledati sve zapisnike, ja sam stvarno već i sam sebi dosadan, ali to ću toliko puta 

ponavljati dok god ne dobijemo prave odgovore, da treba zaposliti ljude, da ćemo tu imati 

suglasnost svih političkih opcija, da ako treba i vanjske suradnike tražiti, sve što treba da taj 

projekt ide. Danas sam pročitao u Valpovštini info, vjerojatno je citat točan, da ne ispadne da 

ga ja loše citiram, da je direktor Hidrobela, to je tvrtka partner našoj tvrtki Dvorac koja je u 

ovom projektu Fasep, da je izjavio da postoje ozbiljni problemi u izvršenju projekta, i sada tu 

ide neko nabrajanje, i nakon toga gradonačelnik susjednog grada kaže: „mi do sada nismo 

imali pojma o tome što se događa, niti nas je bilo tko o bilo čemu obavještavao“, sada kažem, 

ako taj citat nije točan, ja se unaprijed ograđujem, ali ukoliko je ovo istina, ovo je u najmanju 

ruku katastrofa. Radi se o 220 mil. kn za područje Valpova, Belišća, Bizovca, Petrijevaca i 

Koške, gdje je nositelj naša firma. Možda bi mogli uzeti u obzir i neke argumente koje ste u 

svom odgovoru ovdje naveli, ali gradonačelniče, godinu i po dana ste ovdje, promijenjena su 

2,3 direktora, kasnili smo sa Nadzornim odborom, tada sam prvi put postavio pitanje, hoće li 

taj problem oko Nadzornog odbora možda utjecati na kašnjenje projekta. Mislim da je 

odgovor svima poznat, da projekt visi o tankoj niti, barem je to moj dojam, volio bih da sam u 

krivu, ali vas stvarno sve molim, ako treba da napravimo okrugli stol, sastanke, bilo što, da 

tvrtka Dvorac, koja je nositelj ovog projekta ne izgubi taj projekt, i da ga privedemo kraju. 
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Navodno je po tablicama izvršenja u 2018. godini već trebalo biti povućeno oko 40% 

sredstava predviđenih po nekom dinamičkom planu, a mi faktički, još vi tu navodite „jer se 

izrađuju projektni zadaci, treba zaposliti veći broj dodatnih stručnih osoba“, ja nemam pojma 

o tome, nije sramota reći da nešto ne možemo ili ne znamo, ovo je stvarno zadnji puta, i više 

se neću javljati o Fasepu, apeliram da sjednemo, da je to preozbiljna stvar, da bi se oko toga 

politički prepucavali ili skupljali poene, jer izbori su daleko?    

 

Dejan Pisačić 

- pitanje za gradonačelnika, na nastavku prošle 14. sjednice Gradskog vijeća, od 

predsjednika Kluba VNL dobili smo informaciju, da gradonačelnik nije u mogućnosti biti 

nazočan na sjednici, jer je na službenom putu, pa nas zanima ako nije tajna, gdje ste bili na 

službenom putu, koliko je taj put trajao, koliko je bio uspješan službeni put za ovaj Grad, i 

možemo li na uvid dobiti račune i putni nalog koji ste ispunili za taj službeni put u ime Grada 

Valpova, i nadam se da tim računima neće trebati toliko vremena kao što je trebalo onima da 

dođu iz Bruxellesa?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja, 

ali se prvo osvrnuo na uvodno izlaganje predsjednika Gradskog vijeća, predsjedniče 

Gradskog vijeća u Poslovniku stoji dosta stvari kojih se vi na ovih 15 sjednica niste 

pridržavali, pa bi jednako tako mogao i ja uputiti dopis nadležnom Ministarstvu uprave na 

postupanje. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Marka Tomokovića, vezano za smanjenje poreza na javne 

površine za terase ugostiteljskih objekata i na osnivanje azila. Upućena je inicijativa 

upravnim odjelima, u razumnom roku će kako vijećnik Tomoković, tako i ostali vijećnici 

dobiti odgovore Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti i Upravnog odjela 

za komunalne i stambene djelatnosti, pa bih volio da o tome zajedno raspravimo, kako bi ih 

uvrstili eventualno na sjednice Gradskog vijeća, i o tome odlučivali ovdje. 

- odgovor na pitanja vijećnika Miroslava Šmita, upravo danas sam razgovarao sa 

pročelnikom Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti vezano za tu 

problematiku. Grad Valpovo ima nekoliko stanova upravo u tim zgradama, bitno je i  

potrebno napraviti sastanke sa predstavnicima stanara, i sa Stambenim servisom koji zastupa 

pojedinu zgradu, nakon toga predložiti, da je i Grad voljan sudjelovati kao jedan od 

suvlasnika tih stambenih zgrada u energetskoj obnovi. Ono što smo zaprimili nekakvu 

inicijativu i prošle godine, to smo i uvrstili u proračun za 2018. godinu, upravo financiranje 

kamata na kredite koje bi eventualno podigli stambeni servisi, odnosno suvlasnici stambenih 

zgrada koji bi krenuli u energetsku obnovu, imamo tu poziciju u proračunu, što znači da već 

razmišljamo o energetskoj obnovi zgrada koje su u suvlasništvu Grada, a jednako tako da 

obnovimo i vizuru našeg Grada. Nakon sastanka možemo Gradsko vijeće izvijestiti kakav je 

stav uopće stanara, pretpostavljam da većina stanara koja se nalaze u pojedinoj zgradi mora 

biti za, da se krene u projekt energetske obnove. Vezano za pitanje izmještanja Ureda 

gradonačelnika, razmišlja se o tome konstantno, ali ništa konkretno nismo ni dogovarali niti 

smo predlagali da se selimo, međutim, napravili smo projekt energetske obnove ove zgrade, u 

veljači očekujemo raspisivanje natječaja, kao što sam rekao i na prošloj sjednici, odgovor 

vijećniku Varžiću, kada bude došlo do toga, kada budemo prijavili projekt, ukoliko on bude 

prošao, svakako ćemo se morati izmjestiti iz ove zgrade kada se bude radilo, a onda možemo 

govoriti o tome, da se Ured gradonačelnika eventualno preseli u zgradu stare vijećnice, što ja 

apsolutno nemam ništa protiv, ukoliko je to funkcionalno za obnašanje moje dužnosti i 

suradnje s upravnim odjelima i agencijama koje se trenutno nalaze u Gradu Valpovu. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, to je vezano za ovo pitanje vijećnika Kučinca, 
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na ovo danas što je objavljeno u medijima, i kao odgovor što smo dali svim vijećnicima. 

Projekt izgradnje i rekonstrukcije vodovodne i kanalizacijske mreže da li kasni ili ne?, imamo 

koordinaciju kao što govorim na svakoj sjednici Gradskog vijeća sa Hrvatskim vodama i to 

od početka ove godine. Kada spominjemo bivšeg direktora, da je bivši direktor uspješno 

obavljao svoj posao, vjerojatno o tome ne bi sada razgovarali, već bi taj projekt zamakao u 

dublju fazu nego što je trenutno sada. Upravo jučer sam bio na sastanku u Hrvatskim vodama 

sa generalnim direktorom Đurokovićem, jer on je prisutan na svakoj našoj koordinaciji, i on 

je izrazio zadovoljstvo kako sada stvari teku, da doista možemo biti zadovoljni, naravno 

moramo svi zapeti iz petnih žila da taj projekt teče i dalje. Ovo što smo vam dali odgovor na 

pitanje, to je stanje pojedinih faza od ukupno 7 koje se tiču ovoga projekta. Možemo vas 

izvještavati kasnije kako te faze idu dalje u realizaciju. Zaključak s jučerašnjeg sastanka jest, 

da je situacija zadovoljavajuća, da ne kasnimo puno za onim ostalima, imamo još Vinkovce 

ovdje na području Slavonije i Baranje, imamo još nekoliko projekata u RH, ukupno 5, i  

zaključak je, da je stanje zadovoljavajuće, sastanak će se održati ponovo početkom prosinca, 

nakon čega trebamo imati kompletnu dokumentaciju za linijske građevine, koja bi trebala biti 

objavljena do kraja godine, znači natječajna dokumentacija, i očekujemo iduće godine 

početak radova na linijskim građevinama. A ovo što je pitao vijećnik Kučinac, za Valpovštinu 

info, ne to nije istina, sada ne znam, da li ste citirali gradonačelnika, međutim nije istina da 

se oni ne obavještavaju, svaki dopis koji ide iz Dvorca kao nositelja projekta, svaki dopis koji 

ide iz Hrvatskih voda šalje se i partnerima, jednako tako i Gradu Belišću, ali i Hidrobelu, ne 

samo dokumentacija njihova, već dokumentacija od projektanata i konzultanata, i oni su 

prisutni na svim sastancima. Druga stvar je ta što oni ne sudjeluju aktivno onoliko koliko bi 

mi htjeli u izradi dokumentacije koja se šalje projektantima i konzultantima. O tome ćemo 

razgovarati na internom sastanku sa našim partnerima, o tome je bilo i riječi na jučerašnjem 

sastanku. Ne stoji da nisu obavještavani, ne znam kako je bilo ranije, ali od kada sam ja 

upoznat sa tim projektom, 100% su u njemu, barem sa obavijestima. Vezano za Ljeto 

valpovačko, ne znam zašto stalno spominjete ugostitelje da ništa ne rade, pa ove godine su 

ugostitelji dali najveći doprinos do sada u sponzorstvu Ljeta valpovačkog, mislim to je 

činjenica, a vi ukoliko smatrate da to nije istina, vi izađite sa konkretnim podacima, da su u 

prijašnjim godinama dali više novčanih sredstava i financijskih sredstava nego što su dali ove 

godine. U prvom mjesecu, kao što sam rekao smo sazvali nekakav organizacijski odbor, 

ključne ljude koji su bili zaduženi upravo za slanje zamolbi za sponzorstvom svim tvrtkama na 

području Grada Valpova, tako ugostiteljima i obrtnicima, međutim, ne možete vi nikoga 

prisiliti i natjerati da bude sponzor jednoj takvoj velikoj manifestaciji. Mi smo doista 

zadovoljni sa odazivom ugostitelja, nadamo se da će u idućoj godini biti odaziv još veći, jer 

doista organizacija ovogodišnjeg Ljeta valpovačkog je bila na jako visokoj razini, neki kažu 

da je i najbolja do sada, nadam se da će iduća biti još bolja, i da ćemo se svi zajedno uključiti 

u njenu organizaciju. 

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, vezano za stari hotel, koliko imamo 

informaciju vlasnik hotela je dogovorio izmjenu krovišta na starom hotelu sa jednom našom 

tvrtkom ovdje sa područja Valpovštine, radovi trebaju početi svaki dan, zvali smo ga jučer i 

danas, nije nam se odazivao jer je na putu u inozemstvu, da možemo i vas upoznati kada 

radovi kreću, međutim, mi imamo točnu informaciju da je potpisao ugovor sa izvođačem, 

konkretno iz Belišća, i da planira uvrstiti ona sredstva za koje smo mu mi pisali projekt, koje 

je dobio od Hrvatske turističke zajednice, uz neka vlastita ulaganja, na godinu ide obnova 

stolarije, vanjske fasade i onda unutarnje radovi, to je ono što vam mogu reći po njegovom 

kazivanju, kao vlasnika starog hotela. Vezano za ulicu M. Gupca, uputili smo još prošle 

godine dopis Ministarstvu državne imovine za one nekretnine koje su u vlasništvu RH za 

darovanjem, još nismo dobili konkretan odgovor, očekujemo da će nam barem tu jednu 

nekretninu prepustiti, pa da ćemo tu nekretninu dovesti u nekakvu namjenu za koju budemo 

smatrali da je pristojna za centar središta Valpova. Što se tiče ovih drugih nekretnina, nisu u 

našem vlasništvu, već smo razgovarali sa vlasnicima, oni za sada jednostavno nemaju 
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afiniteta da nešto naprave, ali opet ne možemo ni njih natjerati da rade ako nije naše, ono što 

mi možemo napraviti, da te nekretnine ne zjape ovako kao ruglo središta Grada, putem  

Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti naplaćivati im komunalnu naknadu, ja 

sam i za to da se ide sa povećanjem komunalne naknade za takve objekte, to opet moramo 

ovdje raspraviti na Gradskom vijeću, pa da ih na taj način prisilimo, da barem nekretninu 

očiste, ako ništa drugo. Vezano za stanje gospodarstva u Valpovu, tu bi molio da se uključi 

pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, pa da vam iznese par 

naših stavova u kojem smjeru idemo, a također u mom izvješću možete vidjeti u kojem smjeru 

ide Grad što se tiče gospodarstva. 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Piškorjanca, vezano za cestu u Harkanovcima, pročelnik 

Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti jučer je posjetio Harkanovce, pa vam 

on može reći nekoliko riječi, a jednako tako i direktor Harkanovac. Mi smo u Proračun za 

2018. godinu uvrstili 500.000 kn za izgradnju Starovalpovačkog puta, međutim, u rebalansu 

smo sada, budući su izvođači povećali  cijene svoga rada, jednako tako i materijala, povećali 

taj iznos mislim na nekih 800.000 kn, tako da se nadam da će Gradsko vijeće usvojiti taj naš 

prijedlog, pa da ćemo nakon usvajanja rebalansa krenuti. Projektna je dokumentacija gotova, 

možemo odmah ići na raspisivanje javne nabave, a svi znamo da vlasnici nekretnina na 

Starovalpovačkom putu vape za cestom, što doista u današnje vrijeme u jednom gradu je 

nedopustivo da imamo makadam. Odmah vas mogu upoznati da su radovi u ulici Lj. Gaja pri 

kraju, tako da možemo očekivati do 15. studenog realizaciju i te građanske inicijative, da ju 

tako nazovem, jer smo to zaprimili od ljudi koji stanuju u ulici Lj. Gaja, jednako tako i sa 

Strossmayerovom biciklističko pješačkom stazom, koji radovi će biti gotovi do 15. studenog. 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, odvodnja za Nard, a jednako tako mogu 

reći i za bela sela, Dvorac mora novelirati projektnu dokumentaciju, o tome smo već 

razgovarali, međutim, iz razloga o kojima već u nekoliko navrata razgovaramo, prioritet je 

trenutno na izgradnji, rekonstrukciji vodovodne, kanalizacijske mreže, znači na ovom velikom 

projektu. Usporedno trenutno ne možemo raditi na ovome, međutim novelacija znači da 

moramo angažirati projektante koji će obnoviti tu dokumentaciju. Nadam se da ćemo 

uspješno i to odraditi, pa aplicirati na pojedine natječaje koji budu otvoreni u Ministarstvu 

graditeljstva, odnosno regionalnog razvoja. Prikupljanje komunalnog otpada, molio bi 

direktora Harkanovca da da odgovor. 

- odgovor na pitanja predsjednika Gradskog vijeća, da li sam bio na službenom putu, ne, 

nisam bio na službenom putu.          

 

Zdravko Ćorić 

- vezano za Ljeto valpovačko, na zadnjem izvješću smo mogli lako pročitati sve sponzore, u 

tim sponzorima ni jedan nije bio ugostitelj, ako je bio kao što vi gosp. gradonačelniče tvrdite, 

onda ste trebali to staviti, pa da mi imamo uvid, ovako se vidi da nije bio. Također sam pitao 

za tvrtku Dvorac, da li je riješeno pitanje direktora, direktorice, upravo zbog tog programa 

Fasepa i svih problema. 

 

Matko Šutalo 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za direktora tvrtke Dvorac, raspisan 

je natječaj za novog direktora, imamo 3 prijavljene osobe, sutra će svi suvlasnici napraviti 

razgovor sa kandidatima, idući tjedan vjerujem da ćemo donijeti odluku, tako da će javnost 

biti upoznata sa novim direktorom.         

 

Željko Harkanovac 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Piškorjanca, radovi idu svojim tijekom, 120 radnih dana 

je rok za izvođenje, mi smo sada negdje na 2/3 radova, a prošlo je dva mjeseca, znači nepunih 

60 dana. Daje u kratkim crtama pojašnjenje što je do sada napravljeno i što se još treba 

napraviti do 15. studenog, a i pročelnik je upoznat, da je nadzor bio u kontroli i izrazio svoje 



-  9  - 

 

zadovoljstvo sa napredovanjem radova. 

- odgovor na vijećničko pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za prikupljanje 

komunalnog otpada, mi smo to pokrenuli još krajem 5. početkom 6. mjeseca, gdje smo krenuli 

iz jutarnjih sati već čipirati kante, bez uzbunjivanja nacije, u onim jutarnjim satima kada su 

kante vani, naši djelatnici su obilazili sve redom, i svakoj kanti koja je bila vani na terenu 

pripremljena za odvoz pridruživali čip i osobne podatke vezane uz korisnika, tako da zvanično 

sa današnjim danom mi na terenu imamo preko 80%, računamo da još nešto nije odrađeno, a 

to su uglavnom zgrade kolektivnog stanovanja, tih 20% ćemo riješiti vrlo brzo, jer zgrade 

kolektivnog stanovanja dobivaju zajedničke spremnike na koje ide samo jedan čip, a 

obuhvaća 50-60 korisnika odjednom. Postoje nesavjesni građani i korisnici koji na neki način 

bojkotiraju tu obvezu, kada krenemo u primjenu tog sustava, onaj tko nema čip neće mu biti 

odvezen otpad, onda će dolaziti ona proceduralna metoda, prva opomena, druga kazna 

ugovorna koju imamo sada po novoj odluci i uredbi, tako da vjerujemo, da ćemo ih sustavno 

dotjerati u red, mali su i manji obimi tih i takvih nesavjesnih korisnika, rješavat ćemo ih u 

hodu dok se kroz ovih 2 mjeseca sav taj sustav bude na neki način dizao i rastao, smatramo 

da ćemo od 01. siječnja 2019. godine zvanično imati u sustavu 100% korisnika, da bi mogli 

taj sustav nazvati stabilnim i držati ga pod kontrolom. 

 

Igor Uranjek 

- ja sam samo htio odgovoriti u vezi ove informacije o službenom putu, ja sam imao i prenio 

očigledno krivu informaciju o tome, da je gradonačelnik na službenom putu, ovim putem se 

ispričavam svima koje sam doveo u zabludu, i poručujem svima da ne nasjedaju na 

neprovjerene informacije, kao i neki vijećnici ovdje koji sjede s nama, koji su nasjedali na 

takve informacije, pa čak zbog njih završili na televiziji, tako da se još jednom ispričavam. 

 

Jozo Bogdanović 

- ne bih želio komplicirati stvari, razumio sam gosp. gradonačelnika kada je rekao situaciju u 

vezi sa tim produženjem roka za ovaj projekt za Nard, mislim da je to prilika koju smo 

propustili, koja se možda više nikada neće pojaviti, i sve skupa ukazuje na to, da kada se radi 

o tako velikim projektima, kao što je Fasep, ne samo da se fokusiramo na njega, onda 

trebamo mobilizirati sve snage koje imamo na našem području, jednostavno tu mobilizaciju 

trebamo izvesti, ako je potreba za taj projekt, za njegovu realizaciju i sve podprojekte, ne 

samo radi novelacije, nego cijeli taj sam po sebi projekt, treba pojačati ekipu, skupiti 

inženjere koji su sigurno na raspolaganju, a nisu u Valpovštini, negdje su u Osijeku i negdje 

drugdje, ja samo podržavam ovo što je vijećnik Kučinac naglasio, kada se radi o takvoj 

stvari, moramo se mobilizirati, ako treba da se specijalni sastanci organiziraju, uglavnom to 

je projekt koji rješava sudbinu i kvalitetu života naših ljudi, žao mi je što ćemo propustiti te 

milijune koji su bili na raspolaganju, koji su nam se mogli naći itekako pri ruci. 

 

Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Stanislava Miloševića, Upravni odjel za gospodarstvo i 

društvene djelatnosti je u fazi izrade Informacije o stanju gospodarstva na području Grada 

Valpova za proteklih godinu dana, i ona će biti prezentirana ovom Gradskom vijeću na jednoj 

od narednih sjednica, kada ćemo moći detaljnije govoriti o samom stanju u gospodarstvu. Što 

se tiče određenih stvari što su navedene u izvješću gradonačelnika, ja bih samo napomenuo, 

da smo obavili razgovore sa poduzetnicima koji su imali zaključene ugovore uz one ugovore 

koji su bili istekli, jednostavno je u ugovorima stajala jedna odredba, da se oni raskidaju 

ukoliko se investicija ne realizira u 2 godine od dana zaključenja ugovora. Svi ti poduzetnici 

su bili pozvani na razgovor, jednostavno su izrazili svoj stav, da neće ići dalje u tu investiciju, 

na osnovu toga je zemljište vraćeno prema sukladno zakonskim odredbama u vlasništvu 

Grada Valpova, kako bi mi tim zemljištem mogli raspolagati dalje, odnosno ponuditi ih 

drugim zainteresiranim poduzetnicima. Ono što bi svakako naglasio, da jedan od vrlo važnih 
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projekata Grada Valpova koji je prijavljen, i gdje još uvijek čekamo odgovor od strane 

Ministarstva, je izgradnja komunalne infrastrukture u Zoni malog gospodarstva 2, u proteklih 

3 ili 4 mjeseca za navedeni projekt je došlo nekoliko dopuna, odnosno objašnjenja, gdje se mi  

grčevito borimo, da nam sva ta obrazloženja oni jednostavno prihvate, i da taj projekt bude 

odobren za sufinanciranje. Iskreno se nadamo da ćemo do kraja godine dobiti pozitivan 

odgovor vezano za taj projekt. U narednom periodu ćemo također, kao što sam bio spomenuo 

na jednoj od sjednica Gradskog vijeća izraditi prijedlog odluke o izmjenama odluke o 

olakšicama i poticajima gospodarstvenicima, gdje ćemo gledati da se cijena zemljišta smanji 

na 1 kn po m2. Treba još samo napomenuti, da smo u proteklih mjesec dana obavili 

razgovore i sa članom uprave PPK Valpovo, kao i uprave Žito, vezano za izradu projektne 

dokumentacije za nastavak ceste u ulici Kraljevci, koja bi praktički izlazila pored trenutne 

tvrtke Biomase, imala izlaz na obilaznicu, to je jedan od budućih projekata, koji planiramo 

ostvariti svakako sljedeće godine, a također su obavljeni i razgovori sa navedenim tvrtkama 

vezano uz proširenje Zone malog gospodarstva 2 na onaj dio Kraljevaca.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA VALPOVA I  

       ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA ZA RAZDOBLJE SIJEČANJ-LIPANJ 

        2018. GODINE 

 

Matko Šutalo - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Stanislav Milošević i Željko 

Varžić. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da ova 

točka dnevnog reda nije usvojena. 

 

TOČKA 5. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA I – VI  

       MJESEC 2018. GODINE 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 11. sjednici, održanoj 24. 

listopada 2018. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga nije usvojilo. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Dubravko Kučinac, Igor Uranjek, 

Stanislav Milošević i Željko Varžić. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da ova 

točka dnevnog reda nije usvojena. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOZI: 

 A) II IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2018. 

      GODINU, 

 B) ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA 

      VALPOVA ZA 2018. GODINU, 

 C) ODLUKE O DUGOROČNOM ZADUŽIVANJU GRADA VALPOVA U 2018. 

      GODINI 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 
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 Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 11. sjednici, održanoj 24. 

listopada 2018. godine razmatrao predmetne prijedloge, imao je primjedbu da materijal nije 

potpun, to se sada ispravilo tijekom jučerašnjeg dana, također daje primjedbu, to je bilo i 

tijekom prvog rebalansa, da su i ove druge izmjene dobili na trećoj razini, gdje se ne vide do 

kraja rashodi, isto tako i prihodi, pa bi molili za idući puta, da dobiju ovaj rebalans, kao i 

Proračun na četvrtoj razini, da bi kvalitetnije mogli zaključivati i raspravljati o tome. Nakon 

rasprave, Odbor nije usvojio ove prijedloge. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Matko Šutalo, Miroslav Šmit, 

Vitomir Matoković, Dubravko Kučinac, Zdravko Ćorić i Jozo Piškorjanac. 

 

Matko Šutalo 

- predmetni rebalans Proračuna nužan je kako bi se nastavio rad na projektima koji su 

iznimno važni za razvoj Valpova i prigradskih naselja (nabraja projekte koji su uvršteni u 

druge izmjene i dopune Proračuna za 2018. godinu). Ima još nekoliko projekata kao što je 

rekao pročelnik, ja apeliram na gradske vijećnike da usvoje ovaj rebalans Proračuna, kako bi 

se nastavio rad na projektima koji su doista iznimno važni za napredak Grada i prigradskih 

naselja. 

 

Mirisalv Šmit 

- u proteklih 25 godina HDZ nikad nije glasao protiv Proračuna, niti je ikad glasao protiv 

rebalansa Proračuna. Priča je uvijek bila, jest da smo mi u određenim gubicima, jest da Grad 

duguje 3,4,5,6… do 10 mil. kn, ali to ćemo na kraju godine mi već srediti, važno da projekti 

idu dalje, bolje da se nešto gradi i pravi, pa makar Grad bio u minusu, nego da 

neizglasavamo Proračun i rebalans Proračuna, pa da nam projekti stoje, to je bila mantra 25 

godina. Sinoć sam imao Upravni odbor DVD Valpovo, dečki su bili vrlo zadovoljni kada smo 

ih izvijestili o tome, da je u rebalansu Proračuna stavka došla, da se za dva djelatnika 

osiguraju sredstva u rebalansu. Već smo napravili nacrte Pravilnika o zapošljavanju, 

napravili smo im uvjete, skicirali uvjete natječaja i čekamo samo da Gradsko vijeće donese 

odluku, da nam se ta sredstva dostave. Poslije današnje sjednice, neki dečki su tamo, očekuju 

da im javim kakav će rezultat biti, stoga vas molim dragi vijećnici, ako niste imali hrabrosti 

na Odboru za financije donijeti odluku da prihvaćate rebalans, da danas izglasamo rebalans 

Proračuna, kako bi se mogao vratiti u DVD i izvijestiti ljude o čemu se radi. 

 

Vitomir Matoković 

- izražavam jedno nezadovoljstvo kao gradski vijećnik iz prigradskog naselja Marjančaci, ali 

isto tako i kao dugogodišnji član VMO, sada su u raspuštanju, samo tehnički postoje, zašto to 

kažem, zato što smo mi kao VMO pred svaku proračunsku godinu znali planirati sredstva, što 

sitna, što kapitalne investicije, što nam je nužno. Tako smo planirali i stazu do mjesnog 

groblja, namjeravali smo ju proširiti, da bude višenamjenska, gdje je bila pozicija u 

Proračunu za ovu godinu 200.000 kn, to bi išlo u nekim etapama, parcijalno opet gledajući i 

potrebe drugih i okolnosti, u dužini 150 m, gdje su se sve suglasnosti pridobile, i što je 

najbitnije riješili smo imovinsko pravne odnose. To je bilo predviđeno u poziciji stavke iz polj. 

zemljišta, uz obrazloženje da to ne može ići iz tog programa, nadao sam se da će se to na 

drugi način pokriti, iz razloga što sada tu i raspravljamo, imamo iz prireza i poreza više 

sredstava za ovu godinu, pa sam očekivao da će se i prvim izmjenama na neki način pokušati 

to riješiti ili ovim drugim, nije se obuhvatilo, tako da mi je jako žao. Nadam se, da će u iduću 

proračunsku godinu to uči, da se obuhvati, jer zaista je to nama primarno na neki način, 

pozdravljam sve što se radi, sve što je nadogradnja, kako govorim za naše prigradsko naselje, 

tako vjerujem i ostali vijećnici iz ostalih prigradskih naselja. Ipak ću podržati ove izmjene i 

dopune Proračuna, s nadom da u idućoj proračunskoj godinu to neće biti izostavljeno, već da 

pojačamo, pa da onda do same ceste od mjesta dovučemo taj put. 
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Dubravko Kučinac 

- podržavam ovo što je vijećnik Matoković rekao, mi kao Klub vijećnika smatramo da je to 

nešto što je neophodno, s obzirom da se u ovom rebalansu vjerojatno to ne bi stiglo ni izvesti, 

da se uzme u obzir kod Proračuna za 2019. godinu, da se taj dio ugradi u Proračun. Prije 

nego što krenem na temu, htio bi samo reći vijećniku Šmitu, Odbor za financije ne diže ili ne 

spušta ruku, on ne izglasava, on usvaja ili ne usvaja, a bili su suzdržani iz tog razloga, zato 

što je Klub vijećnika HDZ i HDZ upozorio Gradsku upravu i pročelnika, da prijedlog drugih 

izmjena Proračuna kao takav u materijalima koji smo dobili je nezakonit, zašto?, zato što čl. 

16. st. 1. i 2. Zakona o proračunu kaže, da Proračun i prijedlog rebalansa Proračuna mora 

sadržavati opći dio Proračuna koji čini račun prihoda i rashoda i račun financiranja. U 

materijalima koje smo mi dobili, nismo imali sadržan račun rashoda i račun financiranja, i to 

je razlog zašto su oni bili suzdržani. Što se tiče projekata, ovim našim prihvaćanjem koje 

ćemo danas dići ruku za rebalans Proračuna, opet pokazujemo da smo konstruktivni dio 

ovoga rada, i da projekti za koje ćemo dići ruku, kao što je izgradnja doma u Ladimirevcima, 

i kao što je projekt Poduzetničkog inkubatora je projekt bivše Gradske uprave, pogotovo 

Poduzetničkog inkubatora, koji je u cijelosti odrađen, nominiran i odobren, a sadašnja 

Gradska uprava je išla na potpisivanje tog projekta. Jedino što smatram bitno naglasiti, da 

mi je žao što se za oba ta projekta koja sam naveo diže kredit, za jedan se diže 12 mil. kn, za 

drugi se diže 4 mil. kn, to mi je žao, jer smatram da je mogućnost postojala za Poduzetnički 

inkubator predfinanciranja, to je bitno znati, mi smo morali papirno odraditi i određene 

preduvjete poslati, i dobijemo odobrenje od otprilike 4 mil. kn, dobijemo sredstva, kada 

izgradimo određenu fazu, opet papirno pošaljemo, dobijemo slijedeća 4 mil. kn, znači to smo 

mogli, da  je bila Gradska uprava agilnija, to smo mogli predfinanciranjem isfinancirati, a ne 

dizanjem kredita, jer dizanjem 12 mil. kn kredita ne možemo zanemariti kamate koje ćemo 

morati platiti kada dobijemo ta sredstva nazad. Isto tako mi je žao za projekt Vatrogasnog 

doma u Ladimirevima, županija je odobrila određeni iznos sredstava i u Proračunu je 

predviđen, isto tako smo komunicirali sa Ministarstvom regionalnog razvoja, gdje su oni 

također rekli, da su oni u mogućnosti za taj projekt odobriti oko 1 mil. kn, s tim da isto iz 

Gradske uprave treba ići određeni projekt prema Ministarstvu regionalnog razvoja, a koliko 

je meni poznato nije poslan. Znači, to je ono što mi pokušavamo ovdje reći, mi ćemo dići ruke 

za projekte, to su projekti za koje smo mi isto tako krvavo radili, iako se to često puta želi 

relativizirati, ali isto tako želimo ukazati na nepravilnosti u dokumentima i aktima, mi da 

nismo reagirali, da smo digli ruku na prijedlog drugih izmjena Proračuna, mi bi digli ruku za 

nezakonit dokument, da smo u pravu pokazalo se naknadno, kada nam je isto tako jučer 

poslan taj račun rashoda i račun financiranja, isto tako uz opasku, da greškom nije poslano, 

znači to je ono što mi cijelo vrijeme pokušavamo naznačiti, da molimo za malo ozbiljnosti, 

malo više truda i malo više rada, taj dokument, da mi nismo reagirali, ne bi bio pravno 

valjan. Mi ćemo kao Klub dići ruku za prijedlog drugih izmjena i dopuna, jer nam je prioritet 

razvoj Grada Valpova i dobrobit svih naših građana i mještana prigradskih naselja. 

 

Matko Šutalo 

- prije svega zahvaljujem na ovoj dobroj volji i na iskazanom povjerenju gradonačelniku i 

Gradskoj upravi kojom ćete podržati ovaj rebalans Proračuna. Prvo ću se nadovezati na ovo 

osvrtanje vijećnika Matokovića, kada smo bili u prigradskom naselju Marjančaci, bili ste i vi 

prisutni, mještani su sami iskazali prioritete koje je bitno napraviti u selu, između ostalog to 

je i ova cesta. Prije svega naglasili su da je potrebna trgovina u selu, trgovinu smo nakon 

nekoliko godina i nakon mukotrpnih pregovaranja doveli u selo, ljudi su iznimno zadovoljni. 

Druga stvar bilo je postavljanje ploče koje ste vi imali inicijativu, to je odrađeno, vezano za 

energetsku obnovu DVD, odnosno zgrade u Marjančacima, projekt smo napisali, projekt je 

prošao, čak smo dobili neki dan obavijest, da će Ministarstvo regionalnog razvoja 

sufinancirati onaj naš dio, tako da ćemo samo mali postotak sufinanciranja imati iz 

proračunskih sredstava Grada Valpova. Tu stavku naravno da nismo zaboravili, nju ćemo 
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uvrstiti u Proračun za iduću godinu, ta cesta ne bi bila odrađena do kraja godine, pa smo 

gledali da ta sredstva prebacimo na drugu poziciju, predradnje su izvršene, Upravni odjel za 

gospodarstvo i društvene djelatnosti je potpisao ugovor sa gospodinom kojeg ste maloprije 

spomenuli, i prije otprilike mjesec dana mislim da mu je isplaćena kupoprodajna cijena, tako 

da su sve predradnje odrađene. Ono što nas čeka, da u Proračun za iduću godinu uvrstimo tu 

cestu do groblja u Marjančacima, i da se ona realizira u sljedećem proračunskom razdoblju. 

Vezano za opaske vijećnika Kučinca, kada govorimo o Društvenom domu u Ladimirevcima, 

nije istina da je taj projekt završen za vrijeme bivše vlasti, jer projekt samog doma u 

Ladimirevima kao što znamo, možda neki nisu ni upoznati, imao je 10-tak faza i 10-tak 

idejnih rješenja, na kraju je konačno doneseno projektantsko rješenje prije nekih dva 

mjeseca, prije tri tjedna smo dobili građevinsku dozvolu, nismo ni mogli prijaviti na projekt 

Ministarstva regionalnog razvoja što ste vi napomenuli koliko se sjećam na Gradskom vijeću 

prije nekih pola godine, nismo mogli prijaviti, zato što su upravo od strane VMO Ladimirevci, 

od dožupana Ivanovića dolazile stalno izmjene projektnog rješenja za Društveni dom u 

Ladimirevcima, konačno smo došli do projektnog rješenja koje je zadovoljavajuće i za 

županiju i za Grad Valpovo. Ona sredstva koja su dogovorena, sufinanciranje od strane 

Grada i županije neće biti dostatna za završetak kompletnog Društvenog doma u 

Ladimirevcima, aplicirati ćemo na Ministarstvo regionalnog razvoja, da ona sredstva koja su 

potrebna, da bi se zatvorila kompletna financijska konstrukcija, da iznađemo zajedničko 

rješenje, i da oni sufinanciraju jedan određeni dio, naravno da će ponovo pasti na županiju i 

na Grad Valpovo, nadam se da ćemo sa županijom isto tako doći do dogovora i potpisati 

Sporazum. Vezano za Poduzetnički inkubator, i za cestu u Harkanovcima, istina je, i to nisam 

nikada osporio, da je to napravila bivša vlast, i kako bi bilo da mi te projekte stopiramo, pa 

naravno da ćemo ih podržavati, i naravno da ćemo gledati da se oni realiziraju u rokovima 

koji su prihvatljivi za sve strane, kao što znate, kao što smo rekli, izgradnja Poduzetničkog 

inkubatora ide svojim tijekom, cesta u Harkanovcima bit će gotova prije roka, a nadamo se 

da će prije roka biti gotov i inkubator, dakle, svi ovi projekti koje ste vi napravili i koje mi 

planiramo raditi i koje radimo u ovoj godini, koje smo radili u prošloj godini, nadam se da  

javnost i vijećnici Gradskog vijeća vide da se radi, i doista očekujem od vas da podržavate 

takve stvari, kao što mi podržavamo ono što ste vi radili i pratimo realizaciju projekta do 

samoga kraja. Vezano za sam rebalans, za ove druge izmjene i dopune Proračuna, ako se 

sjećate, prije mjesec dana smo vam dostavili ne baš materijale koji su u ovom obliku, ali 

recimo 90% su materijali bili dostavljeni Klubu vijećnika HDZ, i upravo, mi smo imali 

telefonski razgovor, htjeli smo ići sa ovom točkom, ako se ne varam 04. listopada, nakon one 

prekinute sjednice, međutim, izrazili ste želju da ipak produžimo rok, da možete pregledati 

materijale, da se nađemo kasnije, kao što smo se našli na prvim izmjenama, da date svoje 

prijedloge ili da jednostavno kažete o.k. ovo je u redu, ili treba možda nešto ispraviti. Da smo 

se sastali kroz ovih mjesec dana, od trenutka kada ste dobili materijale do današnje sjednice, 

onda ne bi danas govorili o ovome, da je nešto eventualno ispušteno. Prihvaćamo pogrešku i 

kritiku u svakom slučaju, uvijek ćemo ju prihvatiti, međutim, opet apeliram, ako vam se 

dostave materijali, i ako zajedno dogovorimo da ćemo se naći, i da ćemo raspravljati o njima, 

kako bi Gradsko vijeće donijelo odluku koja je važna za građane Valpova i prigradskih 

naselja, onda molim da se toga i pridržavamo. Očekujem i u budućnosti, kada budemo 

raspravljali o nekim stvarima, materijali će vam biti dostavljeni na vrijeme, da se nađemo na 

sastanku, konstruktivno raspravimo, i da imamo gotove materijale za sjednicu. Naravno, 

uvijek će biti tu previranja na sjednicama, uvijek će biti nekakvih ideja, za to služi Gradsko 

vijeće, nadam se da ćete podržati ovo kao što ste rekli.  

 

Zdravko Ćorić 

- kao što je rekao naš predsjednik Kluba, zbog kontinuiteta tih programa koje smo mi 

započeli, vi ste došli u fazu rješavanja, i to je interes Grada, bez obzira tko je pripremio 

projekte, opravdane projekte od interesa Grada, nastaviti i učiniti sve što je u njegovoj moći, 
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da se realizira svaki od naših projekata. Ono što mene zanima, a to je pod c), znači ukupno 

zaduživanje Grada, gdje je planirano  u visini od 22,709.000 kn, mene zanima znači od tog 

zaduživanja, znamo da će se jedan dio iz drugih sredstava vratiti, pa me zanima koliki je iznos 

tih sredstava koji će se nama vratiti poslije realizacije tih projekata, a koliki će ostati stvarni 

dug na Gradu Valpovu, pa da znamo taj omjer, da li ste pravili kalkulacije? 

 

Matko Šutalo 

- nastavno na ovaj osvrt vijećnika Ćorića, postoji nekoliko načina financiranja projekata koji 

su financirani sredstvima EU, ili nadležnih ministarstava, prilikom donošenja odluke da se 

ide u zaduženje, kontaktirali smo Ministarstvo financija, po nama kao nekakvu krovnu 

instituciju, koja bi trebala dati odgovor na ta pitanja. Njihov prijedlog je bio upravo ovakav 

kao što je pred vama na Gradskom vijeću, poslušali smo njih, ukoliko smo donijeli pogrešnu 

odluku,  moramo to ovdje raspraviti, ali vjerujte da i kod pripreme materijala za Proračun, to 

govorim još i za Proračun za 2018. godinu, za prve izmjene i dopune Proračuna, za ove 

izmjene i dopune Proračuna, i za ove prijedloge donošenja odluka o dugoročnim zaduženjima 

ili općenito zaduženjima, da smo u kontaktu sa nadležnim institucijama u Ministarstvu 

financija, to je bio njihov prijedlog, i upravo iz tog razloga smo išli u ovo. Ukoliko Gradsko 

vijeće prihvati ovaj prijedlog, Grad će se zadužiti, međutim, čim dobijemo sredstva taj kredit 

će se vratiti, i tu se doista ne razlikuje ništa o čemu je govorio vijećnik Kučinac o kamatama, 

ako bi išli na financiranje od Hrvatske banke za obnovu i razvoj, radilo bi se možda o 5.000 

kn ili 10.000 kn, međutim, iz raznoraznih razloga što je tri puta ponavljana nabava, zato što 

su neadekvatne osobe radile javnu nabavu, došli smo prije 5 mjeseci u nekakav  „cajtnot“, ali 

sada se ispostavilo da to nije tako, i da će projekt biti završen na vrijeme, međutim „cajtnot“, 

što se tiče tog predfiananciranja, znači ovo je najbrži i najbezbolniji način na koji da se 

izfinancira sam inkubator, znači i opremanje i njegova izgradnja. 

 

Oliver Vazdar 

- mijenjala se odluka koja je donesena za izvršenje Proračuna za 2018. godinu. Od toga 

cjelokupnog iznosa, mi smo se zadužili za 3 mil. kn, o čemu je bilo govora, onaj kratkoročni 

kredit, i zadužit ćemo se, ako se prihvati ova odluka u iznosu od 11,902.307,19 kn, od toga će 

nam se vratiti prema bespovratnim sredstvima koliko bi trebalo biti za taj projekt 11,783,134 

kn, ostaje razlika od nekakvih 100 i nešto tisuća kn, koju ćemo mi morati otplaćivati tim 

kreditom, znači od cjelokupnog iznosa kredita od skoro 12 mil. kn, 11,783.000 kn će se vratiti 

čim dobijemo sredstva, što bi bilo tijekom iduće godine, čim se završi projekt, predaje se 

dokumentacija i bespovratna sredstva bi trebali dobiti, od toga cjelokupnog iznosa neće biti 

onaj drugi dio realiziran, što je navedeno tamo u odluci.  

 

Jozo Piškorjanac 

- nisam se mislio javiti, ali moram reći, da mi je drago da ove rasprave o ovako bitnim 

točkama teku u ovakvom konstruktivnom tonu, gdje se uvažava naravno i pozitivna kritika, a i 

oni koji su pogriješili, priznaju, pogriješili smo, i to je u redu, jer je to dobar način da svi 

zajedno idemo u realizaciju svih onih projekata koji su prije svega za dobrobit ovoga Grada i 

prigradskih naselja, pa sam čuo nekoga od vijećnika da je rekao ovi i oni, mi i vi, nema tu mi, 

vi, mi smo svi ovdje gradski vijećnici, svima nam je na prvom mjestu interes našega Grada i 

prigradskih naselja, ali malo me zagolicao moj dugogodišnji kolega vijećnik Šmit, kada je 

rekao „ako ne budu sada ovi većinom u Gradskom vijeću s HDZ podržali rebalans, 

vatrogasci grizu nokte tamo, pa neće biti dva zaposlena, pozdrav našim vatrogascima, koliko 

se sjećam, da je na sjednici jednoglasno donesena odluka da  profesionalizacija naše 

vatrogasne postrojbe ide, svi smo to podržali, bilo bi suludo da ne podržimo sada to u 

rebalansu, kao što bi bilo suludo da ne podržimo projekte koji su dio bivše Gradske uprave, 

naravno i dio sadašnje Gradske uprave, u cilju da nešto radimo, da uistinu opravdamo 

povjerenje koje su nam građani dali, u ovakvom tonu trebamo i dalje nastaviti. 
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Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

 a) II Izmjene i dopune Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu, 

     (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN), 

 b) Odluke o izmjeni Odluke o izvršenju Proračuna Grada Valpova za 2018. godinu, 

     (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN), i 

 c) Odluke o dugoročnom zaduživanju Grada Valpova u 2018. godini, 

     (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN). 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG OPERATIVNOG PROGRAMA RADOVA NA ODRŽAVANJU 

        PJEŠAČKIH POVRŠINA, GRADSKIH I NERAZVRSTANIH CESTA  

       U ZIMSKOM RAZDOBLJU 2018./2019. GODINE 

 

Željko Harkanovac - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Matko Šutalo.  

 

Matko Šutalo 

- ja bih samo molio ovako pred Gradskim vijećem i direktora, prošle godine se desilo 

nekoliko slučajeva na koje smo možda mogli utjecati, ja bih molio Urbanizam, ukoliko nema 

dovoljno strojeva, da bi mogli sami obavljati posao, vezano za zimsku službu, čišćenje 

Valpova i prigradskih naselja, da se na vrijeme ugovori sa kooperantima suradnja, da se ne 

desi, da kooperanti s kojima nismo sklopili ugovor, a oni rade za nas, da prvo čiste privatne 

površine, pa da nakon toga čiste gradske, na ovaj način ukoliko na vrijeme ugovorimo posao 

s njima, naravno da ćemo onda mi biti prioritet, trebamo gledati tvrtke koje su na području 

Grada Valpova, a ne isključuje ni komunalnu tvrtku u Belišću, jer oni koliko sam upoznat 

imaju dovoljno strojeva, da bi oni mogli uskočiti nama u pomoć, treba pronaći najbolje 

moguće rješenje, tko bude naravno najpovoljniji, i s njima sklopiti na vrijeme ugovor, kako 

nas opet ne bi iznenadili vremenski uvjeti. Uvijek će biti onih koji će se naravno žaliti, toga 

smo svjesni, međutim, na ovaj način ćemo barem imati spremne strojeve, da mogu odrađivati 

posao na vrijeme. Vezano za nabavku soli i druge opreme što ste rekli, na vrijeme ste nam 

dostavili dokumentaciju, Grad će to isfinancirati sredstvima Proračuna koje je prihvatilo 

Gradsko vijeće, ukoliko bude potrebno za povećanje tih sredstava, molim da javite na 

vrijeme. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 Vijećnik Dubravko Kučinac je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 

14 vijećnika. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU KANDIDATA ZA SUCE 

        POROTNIKE OPĆINSKOG SUDA U OSIJEKU, SUDA ZA MLADEŽ 

        ŽUPANIJSKOG SUDA U OSIJEKU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 5. sjednici, održanoj 25. 

listopada 2018. godine razmatrala predmetni zaključak, te konstatira da nije bilo niti jednog 

prijedloga. 
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Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje da nema potreba za glasovanjem. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU POVJERENIKA DJEČJEG 

        GRADSKOG VIJEĆA GRADA VALPOVA 

 

Željko Varžić - Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 5. sjednici, održanoj 25. 

listopada 2018. godine razmatrala predmetni prijedlog, te predlaže Gradskom vijeću, da 

imenuje Jelenu Lacković iz Valpova, I. G. Kovačića 35, za povjerenika Dječjeg gradskog 

vijeća Grada Valpova.  

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 Vijećnik Zdravko Ćorić je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 14 

vijećnika. 

 

TOČKA 10. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

.......... 

 

Budući da se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19,30 sati. 

 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


